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Írásbeli kérdé s
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mit kell tudnunk a nemzeti parkokról?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban
várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, hogy tájékoztasson az alábbiakról :

1 ./ 2002 óta, hogyan alakult a Minisztérium fennhatósága alá tartozó nemzeti parkok száma?

2./ 2002-től 2008-ig bezárólag, évenként bontásban, hogyan alakult az egyes nemzeti parko k
költségvetése ?

3 ./ 2002-től 2008-ig bezárólag, évenként bontásban, hogyan alakult az egyes nemzet i
parkokban alkalmazottak létszáma? Annak milyen volt az összetétele ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :

Fehérvári Tamás
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